
 
 
Møteinnkalling / Referat 24.04.23 – HBU  

 

  
Møte nr. 2 

2022-23 
     

  
TI

D 
 Kl 18-19.30 

MØTESTED: 5. klasserommet. Bruk bibliotekinngangen 

MØTTE: 

Leder og nestleder i Fau Stian Rygg, Odd Holde, 2 repr fra 

pedagogisk personale Ingunn Holtet, Ingunn Blom-Hagen, 1 
repr fra andre ansatte Christina Stegmann, leder og nestleder 

i elevrådet Embla Muller, Nicolay Haug, politiker Janne 
Brøndbo, inspektør og rektor 

FORFALL:   

NESTE MØTE:  
REFEREN
T 

 Ingunn Blom-Hagen 

 

SAK  Ansvar 

7/222
3 

Godkjenning av referat fra sist møte 
 

8/222
3 

Presentasjon av medlemmene i Su/smu. 
- Alle til stede 

 

9/222
3 

Byggeinformasjon. 
- Kort info om hvor langt vi har kommet, hva som 

står igjen, ute og inne. Ny inngang fram til 

sommeren via biblioteket pga arbeid med 
uteområdet for 1.-4.kl. 

- Hjerterom og musikkrom er ferdig til bruk, samt 
gamle Blå base med personalgarderober og 

grupperom, møterom, kontorer. 

Ingunn 

10/22

23 

Utviklingsområder neste skoleår. 

- 3 kulturer skal bli til én. Hovedområdet vårt er å 
jobbe mot å bli en helhetlig skole, der alle hører 

til. 
- Årets elevundersøkelse viser bedre tall enn 

tidligere når det gjelder trivsel, vi skal fortsette 
arbeidet vårt for å opprettholde et godt og 

inkluderende skolemiljø. 
- Vi som er på HBU har et ansvar for å ta imot de 

andre når vi blir én stor skole; Hemsedal skole 

Ellen 

11/22

23 

Visjon og verdier i Hemsedal skole. 

- Hva skal vi vise oss som utad? Ekte verdier, som 
gjelder for oss alle. 

- Elevene må være med som premissgivere. Bred 
involvering! 

Ellen 



- Sluttproduktet må være kort og presist, enkelt 
og forståelig. 

- Fau og politikere får presentert AT det har vært 
en prosess, men behøver ikke delta selv. 

- Sette i gang dette arbeidet med nye Hemsedal 
skole fra høsten. 

12/22
23 

Innsparing budsjett 
- Vi har dette skoleåret hatt overansettelser (ikke 

hatt nok hjemler), pga store behov på de ulike 
trinn. Det har gjort det mulig for oss å ivareta 

elev-behov selv om det har vært fravær/sykdom 
blant personalet i løpet av året.  

- Vi opplever at i har hatt riktig bemanning i år. 
Men får antagelig færre ansatte neste skoleår. 

- Innspill fra personalet er at det har fungert 
veldig bra i år, og de ønsker seg tilsvarende 

neste skoleår. Det har skapt forutsigbarhet for 
både elever og personalet. 

- Elevrepresentantene sier at de opplever at den 
bemanningen vi har hatt har skapt 
forutsigbarhet og trygghet i skolehverdagen. 

Han ønsker at det fortsetter slik. 
-  

Ellen 

13/22
23 

Organisering av Fau og Su i Hemsedal skole (Se 
forslag under): 

- Fau-leder stemmer for forslag 2. Resten av Su 
er enig. Separate møter først, deretter samle 

begge fau for felles møte til slutt. 
 

Ellen 

Smu:   

 Skolemiljø fra elevrådet og skolens ansatte: 
- Elevrådsrepr sier de synes skolemiljøet er bra, 

de opplever at det er rolig og hyggelig på skolen 
nå.  

- De ansatte sier de har fått orden på inspeksjon 
inne i garderoben, fungerer svært godt. Savner 

inspeksjon ute i ulike soner, det kommer når alt 
er ferdigbygget og i orden ute.  

- Det jobbes kontinuerlig med at elevene skal 
oppleve trygghet, og at det er voksne til stede 

der elevene er. 
 

- Elevene ønsker seg Vennskapsuka tilbake, med 

masse aktiviteter og aldersblanda grupper. De 
trekker fram at det var veldig hyggelig for de 

yngre å gjøre ting sammen med de eldre 
elevene. 

Elevrådet, 

skolens 
ansatte 

 ElevundersøkelsenElevundersøkelsen – resultater på 
alle spørsmål for skoler på 5.–10. trinn, sortert etter 

tema (udir.no) 

 

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/elevundersokelsen-grunnskole-alle-resultater-tema/
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/elevundersokelsen-grunnskole-alle-resultater-tema/
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/elevundersokelsen-grunnskole-alle-resultater-tema/


- Viser en svært god trend på både 7. og 
10.klasse. God trivsel! 

   

 
 

 

Forslag fra rektor vedr organisering av  Fau i Hemsedal skole:  

1. Et Fau med en representant fra alle klasser (vararepresentanter stiller opp 

ved forfall fra hovedrepresentant) + en fau-leder. Rektor og elevråd 

inviteres med etter behov 

2. Et barnetrinn-FAU og et ungdomstrinn-FAU. Felles møtedager slik at 

rektor kan delta etter behov på begge møtene. 

Forslag til organisering av Su/smu i Hemsedal skole: 

Su/smu som består av lederne fra begge Fau (hvis alt 2), leder av begge 

elevråd, 2 pedagogisk personale, 1 fra annet personale, rektor og leder av 

Livsløp som kommunen sine representanter. Rektor bør ikke være leder i Su/ 

smu, men kan ha rollen som sekretær. 


